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Introductie 

Hierbij presenteert het 94ste bestuur van Kleio, studievereniging voor Geschiedenis aan 

de Universiteit van Amsterdam, haar verslag over het eerste halfjaar van het academisch 

jaar 2023/2024. In dit verslag evalueren wij het eerste semester van dit jaar en kijken we 

vooruit naar het tweede semester.        

 Met veel plezier kijken wij terug op het eerste semester van dit Kleio-jaar. Na de 

Overdrachts-Algemene Ledenvergadering (ALV) zijn de commissies aangevuld met 

nieuwe enthousiaste Kleioten, waardoor commissies op volle kracht aan de slag konden. 

Dit deden zij met succes. Net als voorgaande jaren organiseerden onze commissies een 

breed scala aan activiteiten die uitstekend verzorgd waren. Zo keerde de 

Buitenlandborrel van de Toekomstcommissie terug en werd Studeren met Kleio al 

driemaal door de Onderwijscommissie verzorgd. De Filmcommissie nam ons mee naar 

Napoleon en de Kunstcommissie nam Kleio zelfs mee naar een concert. Het was dan ook 

een semester met verfrissende activiteiten. Ook hebben we de afgelopen maanden weer 

eerstejaarsstudenten aan ons weten te binden en het is mooi om te zien hoe zij hun plek 

vinden binnen onze vereniging.         

 Wij hopen samen met jullie het tweede semester net zo mooi te maken als de eerste 

en kijken hier nu al naar uit.   
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Vereniging 

Educatie 

Net als voorgaande jaren ligt dit jaar de nadruk binnen Kleio op educatie. Daarom zijn er 

dit jaar extra activiteiten georganiseerd door de Onderwijscommissie en 

Toekomstcommissie van Kleio. Zo heeft de Onderwijscommissie Studeren met Kleio voor 

haar rekening genomen en dit naar een hoger niveau getild door samenwerkingen aan te 

gaan met docenten en deze te organiseren op fijne locaties. De Toekomstcommissie heeft 

de Buitenlandborrel geherintroduceerd. Op deze avond konden leden in gesprek met 

(oud-)Kleioten die academische ervaringen hebben opgedaan in het buitenland en kregen 

ze de kans te spreken met de buitenlandcoördinator, Dhr. Dr. Knegt, namens de opleiding 

Geschiedenis. Verder onderhouden wij goede banden met de Opleidingsdirecteur en 

Opleidingscommissie.         

 Het komende semester zullen wij onze leden blijven ondersteunen in het verrijken 

van hun studie. Er zal bijvoorbeeld een extra Kroegcollege worden georganiseerd over 

een actueel thema. Verder staan we in contact met medewerkers van de opleiding 

Geschiedenis van de UvA voor een eventuele samenwerking. Dit zou deuren kunnen 

openen voor een grootschalige educatie-gerichte activiteit in bijvoorbeeld het Bushuis. 

We hebben dit jaar gemerkt dat sommige leden minder geneigd zijn om naar activiteiten 

gericht op educatie te komen als daarbij alcohol gemoeid is. Daarom gaan we het komende 

halfjaar kijken of we sommige activiteiten hiervan iets meer kunnen lostrekken om ook 

deze groep Kleioten actief bij de vereniging te kunnen blijven betrekken.  

 

Betrokkenheid 

Een van onze doelen voor dit jaar is om een betrokken bestuur te zijn. Wij hebben daarom 

geprobeerd de Kleiokamer zo vaak mogelijk open te stellen voor leden en hier een ruimte 

te bieden waar leden kunnen samenkomen en bijkletsen. Wij hebben ons opengesteld 

voor feedback door middel van de anonieme enquête, de Informele Ledenbijeenkomst en 

we hebben een ideeënbus geïnstalleerd voor de Kleiokamer. Niet alle leden waren zich 

hiervan bewust, dus de communicatie hierover had duidelijker gekund. Wij zullen iedere 

week deze bus openen om te kijken of leden ideeën voor of over Kleio hebben. Verder zijn 

we aan het nadenken over manieren om de zichtbaarheid van de ideeënbus het tweede 

semester te vergroten.           

 Verder zijn we met de voorzitters en nieuwe leden van commissies in gesprek 



4 
 

gebleven in het eerste semester. We willen in het tweede semester extra ons best doen 

om met deze leden in contact te staan en hen te ondersteunen waar dat nodig is. Dit willen 

we doen door binnen de eigen commissies als bestuursafgevaardigden te vragen naar 

ervaringen en als bestuur een behulpzame houding aan te nemen in onze ondersteuning 

aan commissies. Om met niet-commissieleden nauwer in contact te staan, nemen wij ons 

voor om op borrels actiever met leden te kletsen die wij niet vaak spreken. Zo hopen wij 

beter te kunnen aanvoelen hoe het met hen gaat en hoe hun ervaringen bij Kleio zijn. 

 Om onze waardering voor leden die zich hard inzetten voor Kleio te laten blijken, 

hebben wij het Lid van de maand rubriek teruggebracht. Wij zullen hiermee doorgaan in 

het tweede semester, omdat wij hebben gezien dat het voor deze leden vaak een welkome 

en betekenisvolle verrassing was.  

 

Toekomst en Verantwoordelijkheid 

Met het speerpunt Toekomst en Verantwoordelijkheid hopen wij de vooruitstrevendheid 

binnen Kleio verder uit te bouwen. Met kleine veranderingen hebben wij geprobeerd 

hieraan bij te dragen. Bijvoorbeeld door de Kleiotrui dit jaar van duurzame materialen te 

produceren. Ook zijn de readers voor reizen dit jaar niet meer geprint. In de digitale 

readers is sinds dit jaar de optie toegevoegd om voornaamwoorden op te geven voor in 

het smoelenboek en hier is door veel Kleioten gebruik van gemaakt. Verder is er in 

samenwerking met het 93ste bestuur en studieverenigingen Helios en Kanvas een 

Gelijkspel cursus gevolgd. Hier konden wij met leden en andere studenten in gesprek over 

een wenselijke seksuele cultuur. Daarnaast hebben bestuursleden cursussen bijgewoond 

over mentaal welzijn onder studenten en feministisch leiderschap binnen verenigingen. 

 Om een verder maatschappelijk bewustzijn aan te wakkeren willen wij in het 

tweede semester een maatschappelijk project organiseren. Verder denken wij dat er meer 

te halen valt als het gaat om inclusiviteit binnen Kleio. Zoeken naar verbeteringen is iets 

dat we samen met leden willen doen. Daarom zullen wij na de halfjaarlijkse ALV een 

online formulier openen waarbij leden zich kunnen inschrijven om deel te nemen aan een 

Informele Ledenbijeenkomst die zich richt op vooruitstrevendheid binnen de vereniging. 

Op deze laagdrempelige manier hopen wij wat enthousiaste leden met goede ideeën te 

verzamelen, om met zijn allen naar meer bewustwording toe te werken. 
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Borrel 

Het afgelopen halfjaar is er weer veel en gezellig geborreld in beide cafés. De Plakhoek 

huisde met enthousiasme de speciale borrels zoals de Kennismakingsborrel van de 

Reiscommissie, de Pubquiz van de Onderwijscommissie en de Formele/Informele avond 

van de Kunstcommissie. Er was met zowel Diep als Plakhoek een goede communicatie en 

alle data konden gemakkelijk ingepland worden als dit nodig was. Buiten een klein 

beamer-akkefietje om waren ook de bekendmaking video’s van de reizen een groot 

succes. Helaas is er wel een glaswijziging bij Diep geweest. In plaats van de oude vaasjes 

worden er nu tulpglazen geserveerd. Deze bevatten iets minder bier maar zijn dezelfde 

prijs als de oude vaasjes. Dit is omdat het anders niet langer zou lonen voor het café en 

noodzakelijk was door de prijsstijgingen van het bier zelf. Bij de Plakhoek is de bierprijs 

nog steeds 3 euro en onveranderd gebleven, wij willen benadrukken dit ook tijdens het 

afrekenen goed te controleren zodat hier geen fouten in gemaakt worden vanuit het 

personeel. Wij hebben de situatie aangekaart bij beide cafés en hopen dat dit in het tweede 

semester geen probleem meer zal zijn. Daarnaast gaan we actiever opzoek naar 

alternatieven die wellicht beter geschikt zijn en wensen we deze op dinsdagen uit te 

proberen. 

 

Acquisitie 

De merchandise was een groot succes dit jaar. Er was positieve feedback op de Kleiotruien 

en we zien dat ze veel gedragen worden. Comfort, kwaliteit en milieuvriendelijke aspecten 

komen samen in deze sweater. Een webshop pagina om de huidige inventaris aan te 

bieden en nieuwe producten toe te voegen wordt ontworpen en zal binnenkort online op 

de website verschijnen. De producten die als surplus over zijn gebleven van de 

zomertassen worden dan opnieuw aangeboden. Daarnaast is er contact opgenomen met 

de Facilitaire afdeling van de UvA over een boekverkoop. De afgelopen jaren zijn er in 

samenwerking met enkele docenten aan de UvA veel boeken verzameld die zij niet meer 

hoefden. Deze willen wij in de poort van de Oudemanhuispoort verkopen om de kas van 

Kleio een kleine boost te geven. Momenteel wordt er gekeken of de op/afbouw van de 

tafels voor ons gratis kan worden gemaakt, normaal gesproken kost dit twintig euro. 

Verder zijn we op zoek naar een geschikte dag in mei om de verkoop te organiseren. 
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Spreekuur 

Gedurende het eerste semester hebben wij een wekelijks spreekuur georganiseerd in de 

vorm van Kletsen met Kleio. Deze vond voor de kerstvakantie plaats op dinsdagen tussen 

11.00 en 13.00 en werden goed bezocht. Met name eerstejaars Kleioten konden tijdens 

het drinken van een kopje thee of koffie Kleio op een informele manier leren kennen en 

gewend raken aan de Kleiokamer. Na de kerstvakantie hebben wij een video geplaatst 

waarop te zien was hoe men de Kleiokamer kan vinden. Het tijdstip van Kletsen met Kleio 

veranderde na de kerstvakantie naar 13.00 tot 15.00 in verband met roosterwisselingen. 

Het was hierdoor vaak iets rustiger. We hopen dan ook dat het in semester twee weer op 

een zo gunstig mogelijk tijdstip gehouden kan worden om zoveel mogelijk Kleioten te 

kunnen verwelkomen tijdens dit moment.  

 

Website en Sociale Media 

Het afgelopen semester hebben wij onze sociale mediakanalen gebruikt voor het 

aankondigen en verspreiden van activiteiten. Er is gebleken dat Instagram hiervoor het 

handigste medium blijft. Onze ‘posts’ en ‘stories’ worden veel bekeken, waarbij de ‘stories’ 

handig zijn om commissieposts te reposten of om vraagstickers en polls te plaatsen. De 

maandkalender die aan het begin van iedere maand wordt gepost biedt daarbij een handig 

overzicht van de aankomende activiteiten. Daarnaast blijven we ook steeds de Linktree 

bijwerken met de actuele aanmeldformulieren om voor iedereen het overzicht te 

behouden. Er is echter gebleken dat een steeds groter wordend deel van de leden geen 

Instagram heeft. Wij willen in het volgende semester dan ook meer gaan inzetten op het 

gebruik van de jaarlaaggroepen op Whatsapp om activiteiten en informatie te 

verspreiden. Hiermee willen we meer leden, maar ook niet-leden, kennis laten nemen van 

aanstaande activiteiten en hopen we de opkomst bij activiteiten te vergroten. 

 Het afgelopen semester zijn we druk bezig geweest met het updaten van de 

website. Een groot deel van de informatie was verouderd of bevatte spelfouten. Het heeft 

helaas even geduurd voor we dit onder de knie hadden, maar op dit moment is de website 

zo goed als af. Wij zullen deze dus ook blijven updaten met de nieuwe activiteiten en foto’s. 

Alleen het ledenportaal vereist nog enige aandacht en is dan ook nog niet geheel up-to-

date. Wij zullen dit in het aankomende semester zo snel mogelijk aanpakken zodat de 

volledige website in orde is. 
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Raad van Advies (RvA) 

De Raad van Advies is er om het bestuur te voorzien van advies. Daarbij werken wij net 

als voorgaande jaren met een buddysysteem, wat betekent dat wij allen een persoon 

hebben op wie wij op laagdrempelige wijze kunnen afstappen voor advies of hulp. Dit 

systeem werkt voor ons erg goed en wij hebben allemaal op momenten veel aan onze 

buddy gehad. Verder hebben wij in aanloop naar de afgelopen twee ALV’s vergaderd met 

de RvA om onze visies aan te scherpen en zo goed voorbereid mogelijk naar de ALV te 

gaan. Bovendien behandelt de RvA sinds begin dit jaar de klachten die leden kunnen 

hebben over het zittende bestuur.  Voor deze steun zijn wij de RvA zeer dankbaar en we 

hopen deze toon voort te zetten in het tweede semester.  

 

Studenten Geschiedenis Nederland (SGN) 

De SGN heeft dit jaar een goede start gekend. Alle verenigingen werken met veel 

enthousiasme en er wordt onderling veel informatie uitgewisseld over de planning voor 

de SGN-dag die dit jaar in Utrecht plaatsvindt. De promotie is zo goed als af en het 

dagprogramma is helemaal vastgesteld. Op de dag zelf zullen er zowel Nederlands- als 

Engelstalige sprekers zijn. Wij hechten er dit jaar veel waarde aan om de dag voor 

iedereen zo toegankelijk mogelijk te maken als het gaat om een eventuele taalbarrière. 

Verder is de HSVL, de studievereniging voor Geschiedenis uit Leiden, begonnen met de 

organisatie van de extra SGN-dag die plaats zal vinden in juni.    

 De website is nu aangepast en up-to-date waardoor alle informatie klopt en het 

masteroverzicht overeenkomt. Daarnaast is er na een uitgebreide discussie en stemming 

een nieuw logo aangenomen. Dit logo is door Kleio gemaakt en zal zo snel mogelijk op de 

website verschijnen. Het eerste Besturenoverleg was een aangename middag in 

Rotterdam waarbij alle verenigingen, met uitzondering van GHD Ubbo Emmius, aanwezig 

waren en alle besturen elkaar beter konden leren kennen. Tijdens de vergadering is 

toelichting gegeven over de aankomende SGN-dagen en was er ruimte voor input en 

nieuwe ideeën. 

 

Reizen 

Evenals voorgaande jaren kent Kleio weer een reislustig jaar. Eind november zijn 

we  traditiegetrouw weer op Battlefieldtour gegaan onder begeleiding van Dhr. Dr. 

Melching en Dhr. Dr. Pas. Dit jaar stond de Somme op het programma en we kijken terug 
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op een geslaagde reis. Zoals gehoopt, was de reis inspirerend en er hing gedurende de reis 

een gemoedelijke sfeer. Verder zijn we begin februari met de Kunstcommissie naar 

Wenen gegaan. Deze prachtige stad had veel te bieden op het gebied van kunst en dankzij 

de uitstekende begeleiding van de Kunstcommissie verliep de reis voorspoedig. 

 Het komende semester zullen er nog drie reizen worden gemaakt. De eerste 

hiervan is de Filmreis, die ons mee zal nemen naar de Schotse steden Edinburgh en 

Glasgow. Eind april zullen we door de Reiscommissie meegenomen worden naar de 

Centraal-Europese steden Brno, Ljubljana en Triëst. De Toekomstcommissie sluit het 

reisseizoen voor Kleio af met een reis naar een nog onbekende bestemming. Wij zijn zeer 

tevreden over de aangeboden reizen dit jaar en prijzen het feit dat er in deze reizen maar 

één enkele reis wordt afgelegd met het vliegtuig.  

 

Sollicitatiecommissie 

De Sollicitatiecommissie is opgericht om objectiviteit en transparantie te waarborgen bij 

bestuurssollicitaties. De Sollicitatiecommissie zal dit jaar opnieuw bestaan uit vijf 

personen: twee leden van het huidige bestuur, één oud-bestuurslid, één extern 

bestuurslid en één algemeen lid van Kleio.       

 De twee leden van het huidige bestuur worden zelf gekozen door het bestuur. Het 

oud-bestuurslid en het externe bestuurslid worden aangedragen op de Halfjaarlijkse-ALV. 

Hierover zal dan gestemd worden. Het algemene lid van Kleio wordt door loting 

aangewezen. Alle leden van Kleio (met uitzondering van oud-bestuursleden en 

bestuurssollicitanten) kunnen een sollicitatiebrief schrijven naar het huidige bestuur. Het 

huidige bestuur zal hieruit een voorselectie maken, waarna door loting wordt bepaald 

welk algemeen lid van Kleio onderdeel zal uitmaken van de Sollicitatiecommissie.  

 Dit jaar zal de sollicitatiecommissie bestaan uit Ernst de Lange (huidig Voorzitter), 

Mathilde Boertje (huidig Commissaris Intern), Daan Krol (Commissaris Extern van het 

90e) en Fenne van den Meerakker (huidig Penningmeester Faculteitsvereniging Alpha). 

In mei zal de loting voor het algemene lid plaatsvinden.  

 

Lustrumcommissie 

Het aankomende academische jaar, 2024/2025, viert Kleio haar 19e lustrum. Om Kleio in 

haar 95ste jaar als vereniging te voorzien van extra activiteiten wordt er een 

Lustrumcommissie gevormd. Om de samenstelling van deze commissie te bepalen hebben 
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wij het Lustrumwitboek geraadpleegd. De Lustrumcommissie wordt nu al in het leven 

geroepen om de commissie voldoende tijd te geven om voorbereid het Lustrumjaar in te 

gaan en ideeën te bedenken voor het komende jaar.      

 De commissie zal voorlopig bestaan uit zes leden, waarvan twee huidig 

bestuursleden. Na de overdrachts-ALV zal één van deze twee bestuursleden de commissie 

verlaten, waarna de commissie wordt aangevuld met drie extra leden, waarvan minimaal 

één een bestuurslid van het 95ste bestuur moet zijn. In totaal brengt dat de commissie 

volgend jaar op een ledental van acht. Wij hopen zo de ruimte te bieden voor een 

commissie waarin oudere- en jongerejaars samen aan ons Lustrum werken.  

 De sollicitaties voor de Lustrumcommissie zullen na deze Halfjaarlijkse-ALV 

openen. Deze sollicitaties zullen worden afgenomen door twee afgevaardigden uit het 

94ste bestuur, Jean-Paul Dirks en Mathilde Boertje, in samenwerking met Carlijn Verweij 

(Voorzitter van het 90e). Bij de sollicitaties zal worden gestreefd naar een samenstelling 

die verschillende commissie-ervaringen en mensen uit verschillende jaarlagen 

combineert. Net als andere commissies binnen Kleio zal de Lustrumcommissie een 

voorzitter, secretaris en penningmeester hebben.     

 Op aanraden van de meest recente Lustrumcommissie die Kleio’s 18e lustrum 

vierde, hebben wij besloten een aparte Almanakcommissie in het leven te roepen. Deze 

willen wij rond hebben voor de KB-ALV in juni. Daarom zullen wij in de loop van het 

tweede semester de sollicitaties voor deze nieuwe commissie openen. De sollicitaties 

hiervoor zullen plaatsvinden nadat de Lustrumcommissie is gevormd en zullen 

vervolgens door deze commissie worden afgenomen.  
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Financiën 

Dit jaar zijn er weer veel nieuwe (eerstejaars)leden bij Kleio gekomen. Ook ontvangen we 

dit jaar automatisch contributie van vierdejaars Kleioten, die nu een jaar langer lid blijven 

dan voorheen. Bij de automatische incasso is wel gebleken dat significant meer mensen 

hun contributie terug vroegen. Dit waren allemaal mensen die zich al één of twee jaar 

wilden uitschrijven, dit is dan nu ook verwerkt in het ledenbestand zodat er niet nog een 

keer contributie wordt afgeschreven. Dit heeft als gevolg dat de contributie inkomsten 

iets lager zijn uitgevallen dan origineel begroot was. In de inkomsten van de boekverkoop 

van Athenaeum zien we juist een hogere opbrengst dan begroot was. Door de nieuwe 

kortingsmethode zijn er inderdaad meer eerstejaars fysiek naar de Athenaeum winkel 

gegaan om de korting te gebruiken. We hopen dat de boekverkoop in het tweede semester 

net zo goed loopt en we verwachten dat we op de predictie van de begroting zullen 

komen.   

In het eerste semester is er een breed scala aan activiteiten georganiseerd door de 

vereniging. Alle commissiepenningmeesters zijn goed ingewerkt en er was gedurende het 

eerste half jaar goed contact over de financiën. Vanaf dit academisch jaar zijn wij gestart 

met het uitnodigen van de commissievoorzitter bij het eerste penningmeestergesprek. Dit 

bleek een goede toevoeging, waardoor de plannen aan het begin van het jaar goed 

overlegd werden tijdens dit gesprek. Ook werd hiermee de voorzitter beter op hoogte 

gesteld van de financiële plannen van de desbetreffende commissie. Na de Halfjaarlijkse- 

ALV zal er nog een ronde penningmeestergesprekken van start gaan. Hierin zal een 

evaluatie plaatsvinden van het afgelopen halfjaar en zal de staat opgemaakt worden over 

de beoogde plannen per commissie. In deze tweede ronde zal alleen de penningmeester 

bij het gesprek aanwezig zijn.        

 Deze ALV zullen wij ook met een voorstel komen tot contributieverhoging, het 

zogenoemde Nimbus 2001-systeem. Dit is voor het laatst verhoogd ten tijde van het 84ste 

bestuur (die gaven het huidige contributiesysteem de naam Nimbus 2000). Wij zijn van 

mening dat deze verhoging nodig is om de goede financiële staat van de vereniging te laten 

voortbestaan. Uiteraard zullen we de verhoging uitvoerig bespreken op de ALV en 

uitleggen waarom deze verhoging volgens ons noodzakelijk is. De huidige economische 

situatie zorgt ervoor dat we moeten kijken naar nieuwe manieren van geldstromen. Wij 

zijn uitgekomen bij de contributie, vooral omdat deze lang hetzelfde is gebleven terwijl 

alles om ons heen alsmaar duurder wordt.    
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Het afgelopen half jaar is er veel werk verricht om de activiteiten van Kleio 

betaalbaar te houden door middel van subsidies. Allereerst is er dit jaar geïnvesteerd in 

een betere band met het Amsterdams Universiteitsfonds. Sinds het academisch jaar 2023-

2024 heeft dit fonds een nieuwe regeling voor subsidieaanvragen, dit zorgt ervoor dat wij 

veel meer verantwoording moeten afleggen aan het fonds. Deze verantwoording geldt op 

financieel gebied, op academisch gebied en gaat over het onder de aandacht brengen van 

het fonds onder studenten. Vanuit het fonds hebben de commissies veel complimenten 

gekregen over de wijze en de kwaliteit van de aanvragen. Mede hierdoor zijn al onze 

aanvragen goedgekeurd, zelfs nu we gemiddeld meer hebben gevraagd in vergelijking met 

voorgaande jaren. Kleio maakt ook nog gebruik van subsidies via ALPHA en alle 

aanvragen van de eerste ronde van subsidies zijn allemaal goedgekeurd. Verder willen we 

deze vorm van subsidie dit jaar volledig benutten zodat we normale activiteiten van de 

vereniging kunnen blijven ondersteunen.       

 Het corona noodfonds is tot nu toe alleen gebruikt om reizen goedkoper voor 

studenten te maken. Wij nodigen commissies uit om hun financiële ondersteuning, naast 

de al bestaande subsidiebronnen, voor activiteiten ook te zoeken bij het corona 

noodfonds. Het bestuur zal commissies hierin uiteraard ondersteunen voor de aanvragen 

aan dit fonds. Wederom willen wij benadrukken dat dit het laatste jaar van dit fonds is, 

dus wij kijken uit naar de plannen waarmee de commissies komen in het tweede 

semester.           

 We kijken met veel financieel vertrouwen richting het tweede semester en 

verwachten een goed jaar met leuke activiteiten en reizen. 
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Commissies 

Het afgelopen semester hebben de commissies een groot aantal fantastische activiteiten 

georganiseerd. Er was een goede mix tussen gezelligheid en leerzaamheid. We hebben 

weer een enorm drukke planning, volledig te danken aan het enthousiasme van de 

commissies en hun voorzitters. Na de Overdrachts-ALV gingen zoals gewoonlijk de 

sollicitaties voor alle commissies open, op de Introductiecommissie en Reiscommissie na. 

Door het enorme enthousiasme van leden was het even puzzelen, gezien er niet veel 

animo was om uit commissies te vertrekken. Desondanks hebben alle commissies een 

aantal nieuwe leden kunnen verwelkomen. Het afgelopen halfjaar is er hard gewerkt door 

alle commissies en hun nieuwe leden. Komend halfjaar verwachten wij dat dit alleen maar 

meer wordt.            

 De Commissiedag vond plaats op 5 november. Tijdens deze regenachtige dag 

konden de kersverse commissies de krachten bundelen en elkaar leren kennen. Er is een 

Crazy88 georganiseerd in Amsterdam, waarbij commissies punten konden verdienen met 

verschillende opdrachten op verschillende locaties. De dag eindigde in een gezamenlijke 

borrel bij de Eeuwige Jeugd, nabij Oosterpark. Ook dit jaar heeft de Commissaris Intern 

weer veel gesprekken gevoerd met de commissieleden. Zo krijgt het bestuur een beter 

zicht op wat er binnen commissies speelt en hoe de vereniging functioneert. In het 

afgelopen halfjaar zijn er 21 Nieuweledengesprekken gevoerd, wat getuigt van het 

enorme enthousiasme onder nieuwe leden. Daarnaast zijn er Voorzittersgesprekken 

gehouden met alle voorzitters, en is er vlak voor de sollicitatieperiode een 

voorzittersvergadering geweest. Vlak voor de Halfjaarlijkse-ALV zal er een tweede 

voorzittersvergadering plaatsvinden.        

 Deze vergaderingen zijn erg nuttig gebleken om de communicatie tussen 

voorzitters en het bestuur kort te houden. Voorzitters krijgen de kans om ervaringen te 

delen en elkaar advies te vragen en het bestuur krijgt de kans om ideeën voor te leggen 

en problemen centraal aan te kaarten. De vergaderingen en gesprekken samen leveren 

een duidelijk beeld op van de vereniging en eventuele problemen binnen commissies. 

Daarnaast verlagen zij de drempel tot het bestuur en tonen zij aan leden dat de 

Commissaris Intern altijd benaderbaar is.  

Na deze Halfjaarlijkse-ALV zal de sollicitatieperiode van de Introductiecommissie 

opengaan, die zich in zal zetten om nieuwe Kleioten te verwelkomen. Jean-Paul Dirks 

(Penningmeester) en Tönjes Kaliën (Commissaris Extern) zullen plaatsnemen in deze 
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commissie vanuit het bestuur. Eveneens zullen de sollicitaties voor de Lustrumcommissie 

opengaan, die volgend jaar compleet zal worden en zich in zal zetten voor het 95ste 

lustrumjaar van Kleio. Jean-Paul Dirks (Penningmeester) en Mathilde Boertje 

(Commissaris Intern) zullen voorlopig plaatsnemen in deze commissie vanuit het bestuur. 

Hieronder volgt een verslag van alle commissies. 

 

Feestcommissie  

Afgelopen semester heeft de FeCo traditiegetrouw een subtiele bijdrage geleverd aan de 

Kleio-agenda. Na de sollicitaties, die ons de nodige versterkingen hebben verschaft, zijn 

we gaan brainstormen voor onze enige activiteit in semester I: de Kroegentocht. Met het 

thema New Kids, de traditionele FeCo vodka-mix en de nodige FeCo 

voorbehoedsmiddelen zijn we op stap gegaan op het Leidseplein. De avond was naar ons 

idee een daverend succes, hier is dan ook gulzig over nagepraat tijdens volgende 

vergaderingen. 

 Voor semester II kan van de FeCo niks minder dan bangers verwacht worden. Met 

de FeCo-show en het Bierpong-toernooi in het verschiet verheugen wij ons op een 

prachtige tweede helft van het jaar, wie weet brengen we nog wat verrassingen! 

- Daniël Bottelier 

 

Filmcommissie 

Het afgelopen semester is de Filmcommissie traditioneel vroeg begonnen met een 

filmuitje naar de historische film Jeanne du Barry, over de maîtresse en latere vrouw van 

Lodewijk XV. In begin december zijn we, om een beetje in het thema te blijven, naar de 

biografische film over Napoleon gegaan. Voorzien van de nodige scepsis over de 

historische accuratie van de film en een levendige discussie achteraf, kijken we toch terug 

op een geslaagd uitje.         

 De Filmcommissie trapt het komende semester af met de Filmreis naar Schotland. 

In een lang weekend zullen we met 30 historici in spe de hoogtepunten van Glasgow en 

Edinburgh bezoeken, veel leren over Schotland en zijn geschiedenis, en het filmfestival 

van Glasgow bezoeken. Later in het semester heeft de Filmcommissie meer activiteiten in 

petto, waaronder de jaarlijkse Fico-Filmquiz en een bioscoopbezoek. 

- Rutger Wiebes 
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Introductiecommissie 

Het afgelopen halfjaar heeft de Introductiecommissie een memorabel 

Introductieweekend en een spetterend Introductiefeest georganiseerd. Het weekend 

vond plaats in het prachtige Dwingeloo, waar nieuwe Kleioten, samen met de commissie, 

het oude en nieuwe bestuur, in een ideale accommodatie verbleven. Sport, spel en feest 

zorgden voor een gezellige en actieve sfeer. Met veel enthousiasme en gezelligheid 

leerden de nieuwe en oude leden elkaar kennen, een mooie start van het jaar. Ook het 

introductiefeest, dat samen met AIM en SES werd georganiseerd, was een groot succes. 

Het was een fantastische avond waarin alles qua organisatie gestroomlijnd verliep. Na een 

succesvolle introductieperiode konden de leden van de commissie zich met trots weer op 

andere dingen focussen.  

 Komende periode openen de sollicitaties weer en kan de introductiecommissie 

gevuld worden met enthousiastelingen. Dan organiseert de commissie voor volgend jaar 

weer de Introductiedag, het Introductieweekend en het Introductiefeest.  

- Elliott Bickerton 

 

KIF 

In het eerste semester van dit jaar heeft de KIF met veel enthousiasme vier nieuwe leden 

aangenomen, waaronder de nieuwe mede-voorzitter  en de toekomstige andere mede-

voorzitter. Onder onze nieuwe leden bevindt zich veel schrijf- en tekentalent waarmee we 

een nog mooiere KIF kunnen neerzetten voor de leden van Kleio. 

Afgelopen semester hebben wij dit terug gezien in onze eerste uitgave van het jaar. 

Ieders favoriete rubriek - de roddelpagina - was weer goed gevuld, dankzij Kleioten was 

de Vo/Voos rubriek erg leuk geworden, en ook werd er verslag uitgebracht van 

verschillende Kleio activiteiten, waaronder de Battlefieldtour. Daarnaast hebben zowel 

de Onderwijscommissie als de Kunstcommissie een kleine bijdrage geleverd aan ons blad. 

We zijn erg trots op het goede contact met de rest van de commissie en Kleioten; nooit 

eerder werden er zoveel brieven ingezonden - dit kan inmiddels makkelijk via onze 

Instagram pagina. Verder horen we van veel leden positieve feedback over hun lijf eigen 

lijfblad. 

In het komende half jaar zetten wij met veel enthousiasme deze lijn door. De 

eerstvolgende editie van de KIF zal de Valentijnseditie zijn op 13 februari. Ook de 

voorkant van deze editie wordt door een talentvolle Kleioot buiten onze commissie 
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getekend. De twee edities daarna zijn nog in nevelen gehuld: hier zwaait onze nieuwe 

creatief-voorzitter Roos Bosch de scepter, samen met mede-voorzitter Thijs, om onze 

prachtige commissie door te geven aan de nieuwe jaarlagen van Kleio. 

- Merlijn van de Munt 

 

Kunstcommissie 

Het afgelopen halfjaar heeft de Kunstcommissie twee activiteiten georganiseerd; het 

bezoek aan een indie-rockconcert en de Grote Kunstreis naar Wenen. Deze activiteiten 

waren succesvol en wisten goed te verkopen. Ze hebben nieuwe leden 

geënthousiasmeerd voor zowel Kleio als de Kunstcommissie. 

Momenteel organiseert de commissie een bezoek aan de opera. Hiervoor zal de 

commissie leuke filmpjes maken die leden enthousiast zullen maken voor deze activiteit. 

Daarnaast hopen we in het tweede semester ook een museum te bezoeken en een 

kunstzinnige activiteit te organiseren op een mooie zomerdag. Wij hopen dat deze twee 

activiteiten laagdrempelig zijn voor leden en mensen samenbrengt om kunst te maken en 

ervaren. De commissie zal deze activiteiten met veel plezier organiseren in het tweede 

semester. 

- Laszlo Gotjé 

 

Onderwijscommissie 

De Onderwijscommissie kijkt terug op een geslaagd eerste semester. Met een frisse 

aanwas van nieuwe commissieleden zijn wij er in geslaagd een mooie eerste helft neer te 

zetten. We begonnen met De Maand van de Geschiedenis, die wij omgedoopt hebben tot 

‘OnCotober’. Elke dag in oktober deelden wij een historisch feitje of een tip voor een 

(leerzaam) middagje weg. De maand werd afgesloten met de Nacht van de Geschiedenis, 

een activiteit die ieder jaar weer een mooi startschot blijkt voor het verenigingsjaar. 

In november vond de Boekenborrel plaats in het Internationaal Instituut voor Sociale 

Geschiedenis. Deze werd goed bezocht door lezers van binnen èn buiten de vereniging. 

Afgelopen januari had de Onderwijscommissie de eervolle taak om de eerste borrel van 

het jaar te organiseren. Zo vond de Pubquiz plaats in Café de Plakhoek, waar onze 

fanatieke leden met elkaar de strijd aan zijn gegaan. Een andere klassieker dit semester 

was Het OnCo dictee der Nederlandse taal.  
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Ook niet onbelangrijk is een activiteit die voor de commissie terug is van 

weggeweest. Ons doel om Studeren met Kleio nieuw leven in te blazen is bijzonder goed 

gelukt. Elk blok hebben wij aansluitend op de vakken van onze leden tentamenvragen 

geoefend met docenten, studeer- en schrijfstips gekregen van vakexperts, spellen 

gespeeld met de tentamenstof en een Schrijfcafé georganiseerd waar men geconcentreerd 

kon werken in een knusse omgeving. 

Ook in het tweede semester gaat de Onderwijscommissie weer druk aan de slag. 

Studeren met Kleio zal vanzelfsprekend terugkomen in de komende tentamenweken en 

er staan nog een aantal klassiekers en nieuwe activiteiten op de planning. Vorig jaar vond 

de eerste editie van De Slimste Kleioot plaats, deze werd ontzettend goed ontvangen en 

dus keert de activiteit dit voorjaar terug. Daarnaast organiseert de Onderwijscommissie 

op verzoek van het bestuur twee kroegcolleges! Last but not least heeft de 

Onderwijscommissie de ambitie een maatschappelijke activiteit te organiseren in 

historisch thema. Kortom, de onderwijscommissie heeft een mooie eerste helft gespeeld 

en kijkt ontzettend uit naar de tweede. 

- Tanna Cock 

 

Reiscommissie 

De Reiscommissie heeft het afgelopen half jaar hard gewerkt aan de Grote Reis. Wij 

hebben ons grote geheim op de Bekendmakingsborrel openbaar mogen maken: we gaan 

dit jaar naar Brno, Ljubljana en Triëst! Wij zijn nu al enorm trots op deze reis en kunnen 

niet wachten om hem met de 53 Kleioten te beleven van 25 april tot 5 mei. Wij hebben 

enkele maanden geleden een hele succesvolle Kennismakingsborrel georganiseerd in de 

Plakhoek, waarbij verschillende teams tegen elkaar streden in een heuse kosmopolitische 

Reisco-pubquiz. Vooral het ‘vlaggenronde’ zal menig Kleioot blijven achtervolgen. 

Komende maanden zal de Reisco zich vooral focussen op het ontwerpen van het 

reisprogramma en het organiseren van de (in)formele avond. Ook heeft de Reiscommissie 

op 28 februari een uitje met dr. Hanco Jürgens naar Arnhem gepland waar wij de 

tentoonstelling 'Kunst in het Derde Rijk’ in Museum Arnhem zullen bezoeken. 

- Gerben Ferwerda 
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Toekomstcommissie 

De Toekomstcommissie kijkt terug op een geslaagde eerste helft van het jaar. Op 17 

oktober organiseerden we onze Buitenlandborrel, waarbij studenten die in het buitenland 

hebben gestudeerd hun ervaringen deelden en waardevolle tips gaven aan 

geïnteresseerden. Op 29 november genoten we van ons eerste uitje naar Den Haag, waar 

we een kijkje mochten nemen op de werkvloer van het ministerie van Onderwijs, Cultuur 

en Wetenschap, gevolgd door een rondleiding in de Eerste Kamer. De dag werd afgesloten 

met een aangename stadswandeling en een gezellig biertje bij Café Leopold. Met 

enthousiasme kijken we uit naar de tweede helft van het jaar en zijn we druk bezig met 

het plannen van nieuwe activiteiten. 

Op 27 februari staat de Masterborrel op de agenda, gevolgd door het Toekomstcafé op 

8 april. Ook staat er in juni voor het eerst in lange tijd weer een Toeco Dagje-Nachtje op 

het programma. We streven ernaar om deze evenementen net zo succesvol te maken als 

onze eerdere activiteiten en gaan met goede moed de volgende periode in! 

- Quintus Ruppert 
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Bestuursactiviteiten 

Het afgelopen semester hebben wij als bestuur verschillende activiteiten georganiseerd. 

Allereerst was er eind september de Speeddateborrel, waar onze commissies zich konden 

voorstellen aan Kleioten en zo nieuwe leden konden trekken. Toen deze commissies 

eenmaal gevuld waren is de Commissiedag georganiseerd, waarop commissies elkaar 

beter konden leren kennen tijdens een Crazy 88 met aansluitende borrel. Eind november 

vond de Battlefieldtour plaats in de Somme regio. Onder de vleugels van Dhr. Dr. Melching 

en Dhr. Dr. Pas heeft een bus vol Kleioten weer veel mogen opsteken over de Eerste 

Wereldoorlog. Afgelopen januari is in samenwerking met het 93ste bestuur en 

studieverenigingen Helios en Kanvas een cursus gevolgd van Gelijkspel. Deze organisatie 

is met ons in gesprek gegaan over wat gewenste seksuele omgang voor ons betekent. 

Diezelfde maand hebben we het Nieuwjaarsdiner georganiseerd, waar Kleioten bij 

bestuursleden thuis werden ontvangen voor een knus diner.    

 Uiteraard zijn ook de vaste wekelijkse activiteiten georganiseerd, namelijk Kletsen 

met Kleio en de borrel. Beide momenten blijven goede gelegenheden voor Kleioten om bij 

te kletsen en ervaringen te delen. Deze werden dan ook in het eerste semester goed 

bezocht en blijven onmisbare activiteiten voor Kleio.     

 Het komende semester zal het bestuur weer enkele activiteiten opzetten. De eerste 

hiervan is de Bring-a-Buddy borrel, wat een laagdrempelig moment is voor 

geschiedenisstudenten om aansluiting te vinden bij Kleio. Later in het jaar willen we de 

Familiedag organiseren, een dag om familieleden een inkijkje te geven in het leven van 

een Kleioot. Verder zijn we bezig met het plannen van een maatschappelijk project. We 

hopen hiermee met Kleio een positieve bijdrage aan de samenleving te kunnen leveren en 

hopen hierbij zoveel mogelijk leden te betrekken. Ten slotte willen wij voor de zomer de 

commissieleden die zich dit jaar inzetten voor Kleio bedanken in het Commissieweekend. 

Over de precieze vorm hiervan zijn wij nog in overleg.  
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Tot slot 

Wij kijken tevreden terug op het eerste semester van dit Kleiojaar. Het is mooi om te zien 

hoe nieuwe mensen integreren in onze vereniging en hoe ook de ouderejaars Kleio-leden 

de vereniging met nieuw enthousiasme verrijken. De commissies hebben het eerste 

semester op vernieuwende wijze invulling gegeven aan activiteiten en weten daarmee 

mensen te blijven trekken. Kleio mag zich gelukkig prijzen met haar actieve leden die met 

hun inzet en energie onze vereniging bruisend houden. De planning staat inmiddels 

alweer vol met leuke activiteiten, borrels en reizen, waar wij jullie allemaal weer hopen 

te zien. We kijken er dan ook uit naar de rest van dit jaar met jullie in te gaan en moge het 

nog vele mooie momenten opleveren.  

 

Het vierennegentigste bestuur van Kleio, 

 

Ernst de Lange 

Voorzitter 

 

Sven van Mullem 

Secretaris 

 

Jean-Paul Dirks 

Penningmeester 

 

Mathilde Boertje 

Commissaris Intern 

 

Tönjes Kaliën 

Commissaris Extern 


